

社陣人民黨抗議新加坡假「獨立」「國慶」大會

決議案

今天，李光耀傀儡政權正在竭盡心力大搞所謂「新加坡國慶」；李光耀傀儡政權除了濫用了大筆公款外，還企圖通過對假的「新加坡獨立」的強調，來協助美英帝國主義者推行「分而治之」的政策。李光耀傀儡政權緊密勾結美英帝國主義者及拉曼集團，企圖在馬來亞人民中灌輸其假的“新加坡國家主義”及一個虛無的“馬來西亞國家主義”，並企圖在人民真正的馬來亞民族主義政治意識日益成長壯大的時刻，混淆和誤導人民的鬥爭。

在此，我們莊嚴地重申，馬來亞是我們的祖國，我們的馬來亞包括了新加坡島，新加坡島是馬來亞整體不可分割的一部分。因此，任何“新加坡的單獨獨立”都是不可能的。那些目前主張為新加坡完全獨立”而進行所謂“鬥爭”的人士實際上是與美英帝國主義者及其本地傀儡緊密勾結，而成為爭取民族解放的馬來亞人民的叛徒。

我們對李光耀政權，採取法西斯行動，剝奪人民基本民主權利，拒絕人民在芳林草場召開群眾大會，並派政治部特務搜查社陣總部、擄劫暴露新加坡假「獨立」、暴露李光耀政權徹底無能解決日益嚴重化的人民經濟困難的整萬分宣傳品，表示最強烈的抗議。

我們全力支持越南人民反抗美帝侵略爭取民族解放的英勇鬥爭。越南人民今天正站在最前綫，展開鬥爭，他們的鬥爭就是我們的鬥爭，他們的勝利就是我們的勝利。

我們吁請全馬人民團結起來，向美英帝國主義者及其本地的傀儡和代理人、向新殖民主義「馬來西亞」及假的「新加坡獨立」展開堅決的鬥爭，並為爭取一個沒有外軍駐紮，沒有外國投制的，真正獨立統一民主的馬來亞而奮鬥到底！

9 . 8 . 1 9 6 6

RESOLUTION ADOPTED AT PROTEST MEETING

by Barisan Sosialis & Partai Rakyat at Geylang
Serai Branch.

9/8/66.

The Lee-Kuan-Yew puppet authorities are making a great fuss over so-called "National Day" of Singapore today. Apart from misuse of public funds, this emphasis on the phoney "independence of S'pore" is only intended to help the U.S.-British imperialists in their policy of divide-and-rule. In full collaboration with the U.S.-British imperialists and the Abdul Rahman authorities, the Lee-Kuan-Yew authorities attempt to inculcate a phoney "Singapore nationalism" and a non-existent "Malaysian nationalism" among the people and so to confuse and sidetrack them away from the growing political consciousness of a genuine Malayan nationalism.

We solemnly affirm that Malaya is our homeland. Our Malaya includes the island of S'pore, The island of Singapore is an integral part of Malaya. Therefore there cannot be any "independence of S'pore" by itself. Those who now advocate the so-called "fight" for a "complete independence of Singapore", in full collaboration with the U.S.-British imperialists and their local puppets, are traitors to the people of Malaya in their struggle for national liberation.

We strongly protest against the fascist actions of the Lee-Kuan-Yew authorities in denying the people of their basic right to hold a mass meeting at Hong Lim Green, as well as the police raid of the Barisan Sosialis HQ and in taking away tens of thousands of our pamphlets which expose the phoney "independence of S'pore," and its bankruptcy and utter inability to solve the mounting economic difficulties of the people.

We give full solidarity support to the people of Vietnam in their heroic struggle against U.S. aggression and for national liberation. The Vietnamese people are already fighting our battles at the very front lines.

We call on the people to unite and resolutely struggle against the U.S.-British imperialists and their local puppets and agents and saboteurs in Malaya, neo-colonialist "Malaysia" and the phoney "independence of S'pore"; and for a genuinely independent democratic Malaya, free of foreign troops, free of foreign control.